
 

 
        

 

До Г-н Валентин Ревански 

Президент  

БК Ямбол 

 

Уважаеми Г-н Ревански, 

В отговор на Вашето писмо от днес бих искал да Ви информирам следното. 

По отношение на срещата от НБЛ на БК Ямбол, проведена на 04.12.2010г. в 
Ботевград, БФ Баскетбол е взела всички мерки, които са предвидени в 
нормативните документи на БФ Баскетбол и официалният състезателен 
правилник на ФИБА, включително наказания на съдиите, дежурния представител 
и оператора на 24секунди. Преиграване на срещата до сега не е обсъждано, 
тъй като Вашият отбор не е спазил процедурата по подаване на протест, което 
е задължително условие за преиграване на среща както в НБЛ, така и в 
цитираната от Вас Евролига. 

След като не е подаден законосъобразен протест срещу резултата на 
срещата, в настоящия момент само при писмено желание и на двата отбора, 
участници в спомената среща, БФ Баскетбол би могла да насрочи 
преиграване на срещата в името на феърплея.   Във връзка с това, вече 
изпратих запитване до Президента на БК Балкан Ботевград. 

По отношение на срещата на БК Ямбол срещу БК Левски, проведена на 
23.12.2010г. в Ямбол и цитираните от Вас ситуации незабавно изисках писмен 
доклад от Председателя на Съдийската комисия към БФБ Стефан Станев. 

Надявам се до 5 януари 2011г. да бъда в състояние да Ви изпратя окончателното 
решение по тези въпроси. 

С поздрав,         29.12.2010г. 

 

Михаил Михов 

Президент 



 

 
        

 

 


